
 

 

Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
Sittard, 24 mei 2024 
 
Betreft: ex artikel 43 RvO inzake de optochthal te Sittard 
 
 
Geacht College, 
 
De optochthal die 30 jaar geleden gebouwd werd voor het bouwen van wagens voor de 
grote stadsoptocht in Sittard heeft zich in de loop der jaren ontwikkeld tot een ruimte 
waarin vele vrijwilligers – zowel jong als oud – laten zien hoe bruisend het verenigingsleven 
van Sittard is. Naast de tientallen buurten die hier wagens bouwen voor de grote 
stadsoptocht van Sittard worden hier de wagens voor de jaarlijkse kinderoptocht en 
Oktoberfeestparade gebouwd. Daarnaast wordt in de optochthal ook aan de decors van 
de Zittesje Revuu gewerkt en werken er veel leerlingen van basisscholen in samenwerking 
met wagenbouwers aan het zogenoemde ‘kerkesproject’.    
 
Naast het bouwen van wagens heeft de optochthal een ontmoetingsfunctie voor 
vrijwilligers die gedurende het hele jaar hun steentje bij dragen aan de rijke Sittardse 
verenigingscultuur. Die vrijwilligers bouwen in de optochthal samen aan een eeuwenoud 
en Euregionaal bekende traditie die jaarlijks meer dan duizenden toeschouwers op de 
been brengt in de binnenstad van Sittard.   
 
Doordat de grote optochthal nauwelijks is geïsoleerd ontstaan er hoge energierekeningen 
voor het Optochtcomité Sittard die zij zelf niet meer kunnen betalen. Gelukkig kon de 
gemeente vanuit het beschikbaar budget voor energiecompensatie nog fors bijspringen. 
Daarnaast zijn de laatste jaren allerlei andere kosten gestegen zoals de elektrakosten en 
de kosten van andere bouwmaterialen in de hal. Op dit moment kan echter de 
verwarming niet meer worden aangezet in de hal door deze hoge stookkosten. Ook heeft 
het Optochtcomité vorige maand haar jaarlijkse filmavond voor de bouwers als gevolg 
hiervan moeten annuleren. Het comité zou de huidige hal willen isoleren en 
verduurzamen om tot een oplossing te komen. Deze grote investering kan niet meer door 
het Optochtcomité zelf gedaan worden en daarom is het comité op zoek naar externe 
financiering. Het Optochtcomité wil investeren in de verduurzaming van het dak, maar 
beschikt niet over de financiële middelen hiervoor. 
 



 

Over de hierboven beschreven situatie in de optochthal te Sittard heeft de CDA-fractie de 
volgende vragen: 

1. Deelt het college de mening van de CDA-fractie dat de activiteiten in de optochthal 
van Sittard een verbindende rol hebben in het Sittardse verenigingsleven en dat 
deze eeuwenoude traditie behouden moet blijven?  

2. Is het college bereid om samen in overleg met het Optochtcomité Sittard op korte 
termijn te kijken naar een structurele oplossing van de eerdergenoemde situatie 
rondom de hoge energiekosten, met name naar (financiële) hulp bij de 
verduurzaming van het dak waarbij mogelijk gedacht kan worden aan 
voorfinanciering, het zoeken naar eventuele subsidies of financiering door externe 
instanties of partijen zoals de Provincie? Zo nee, waarom niet? 

 
Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 
 

    
Raadslid     Fractievoorzitter 
 
 
 
 


